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Abstract (en)
The shoe has an external sole (2) on which an external flexible upper (10) is disposed. The upper has a vamp (13) and a backer (16) that are
assembled by stitching and made of breathable waterproof material that is constituted of a layer made of treated extensible material, another layer
constituted by a breathable-waterproof membrane e.g. plutonium (PU) film known under trade description of Sympatex(RTM: Not defined) and a third
layer made of polyester or polyamide mesh. Apparent stems (16c, 17) of the upper are covered by a sealing band (18) disposed at the exterior of the
upper.

Abstract (fr)
Chaussure du type comportant une semelle externe (2) sur laquelle est montée une tige externe (10), la tige comportant plusieurs empiècements
(13, 16) assemblés par couture. Elle est caractérisée en ce que les empiècements (13, 16) de la tige sont en un matériau respiro-étanche et en ce
qu'au moins les coutures d'assemblage apparentes (16c, 17) de la tige sont recouvertes par un ruban d'étanchéité (18) disposé à l'extérieur de la
tige. Selon l'invention la tige comporte un matériau laminé (13) trois couches comportant une membrane respiro-étanche, interposée entre un tissu
de doublure interne et un tissu d'enveloppe externe.
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